
Град Ниш 

Састанку са тимом потпредседника Владе испред града Ниша присуствовали су: 

Проф. др Зоран Перишић, градоначелник 

Александра Луговић, шеф Регионалне канцеларије у Бриселу 

Владан Стојановић, директор Градске стамбене агенције 

Мирољуб Станковић, заменик начелника Управе за планирање и изградњу 

Један од приоритета града у области градње је фабрика Џонсон Електрик која би до јуна 2016. 
године запослила 1600 људи. Неопходне процедуре налажу добијање сагласности за 
проглашење јавног интереса од стране Министарства финансија, ради полагања 
електроенергетских каблова.  Такође важна тема у грађевини је и изградња станова за 
социјално становање и уступање одређеног броја станова људима који су остали без кућа 
услед клизишта на Мрамору и Крушцу. У току је прикупљање свих  неопходних информација по 
овим темама.  

Најважнија саобраћајна тема је будућност аеродрома „Константин Велики“. Неопходне 
процедуре од стране ДЦВ и СМАТСА су израђење, радионавигацијска средства су калибрисана 
и проверена специјалним авионом и на тај начин потврђена и исправност процедура. 
Процедуре су упућене на публиковање кроз међународне ваздухопловне публикације. 
Предвиђено је потписивање уговора са компанијом Виз Ер за сезону лето 2015. 

Поред одржаних састанака између представника ЈП Железнице Србије и града, као тема за коју 
се тражи решење остаје електрификација пруге и двадесет и три пружна прелаза на територији 
града Ниша. 


